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Summary

        
Malfunction in the vestibular system cause perceptual, postural and oculomotor disorders leading to deficits in the multisensory and sensorimotor network of spatial orientation and balance control. New recording techniques (scleral search coil, video-oculography, fundoscopy, subjective visual vertical) have made it possible to examine three-dimensional (3D) ocular motor deficits of central and peripheral vestibular lesions. 3D-analysis provides a more physiological approach to spatial disorientation and may help to establish new bedside tests.


      
        
Zusammenfassung

        
Vestibuläre Funktionsstörungen führen zu Störungen in der Raumwahrnehmung, in der posturalen Haltungsregulation und der Okulomotorik. Durch die Entwicklung neuer Methoden zur Augenbewegungsregistrierung (Search-Coil-Methode, Video-Okulographie, Fundusfotografie, Subjektive visuelle Vertikale) und -analyse ist eine mehr physiologisch orientiertere und den natürlichen Umweltbedingungen besser angepasste 3-dimensionale Diagnostik zentral und periphervestibulärer Defizite möglich geworden, die zu neueren, auch am Krankenbett einsetzbaren Untersuchungstechniken vestibulärer Funktionen geführt haben.


      

Key words:

Electrooculography - Search coil - VOR - Vestibular





















  >
  
  

    
  

  
    
      
        

      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 34.205.43.164
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  